
Zápis č. 30 
 
o schůzi SR o.s. Bráničánek konané dne 26.4.2011 od 18:00h v salonku restaurace U Kališů. 
 
Přítomni:  Ing. Jan Černý, Hana Plačková, Hana Krutišová a Jana Černá 
 
1) Zahájení 
 
Předseda Jan Černý zahájil schůzi SR s následujícím programem: 
 
1. Zahájení 
2. Zprávy činovníků 
3. Pálení čarodějnic 
4. Volné návrhy 
 
2) Zprávy činovníků 
 
Dne 5. dubna 2011 se v 13h uskutečnila schůzka se zástupci Zdravotní pojišťovny 
Ministerstva vnitra ČR (ZPMVČR). Schůzky se účastnili Jan Černý a Hana Plačková. Nabízí 
spolupráci pro občanská sdružení, která spočívá v tom, že za každého nového pojištěnce, 
který přejde pod jejich ZP, obdrží naše sdružení částku 1.000 Kč.  
Zástupcům pojišťovny bylo sděleno, že nikoho přemlouvat nebudeme a ani doporučovat je 
nebudeme (což ani zástupci pojišťovny ani nepožadovali), pouze o této možnosti 
informujeme členy, a každý nechť se rozhodne dle svého uvážení.  
 
Konalo se Pečení perníčků a Velikonoční dílnička. Akce se zúčastnilo na 40 dětí a 35 
dospělých. Na dobrovolném vstupném a příspěvku na materiál (á 30 Kč) vybráno 2.877 Kč 
 
 
3) Pálení čarodějnic  
 
Hana Plačková se zeptá starosty Sokola Lepolda Pikuly, kdo poseká trávu, jestli tam mají 
nějaké dřevo a zdali nám zapůjčí stoly a lavičky na akci. 
Předseda Jan Černý udělá kříž na čarodějnici a donese ve středu do školky, MŠ vyrobí 
čarodějnici. Dále MŠ připraví soutěže pro děti. 
Sraz na akci je v sobotu 30.4.2011 v 17h Na potoku. Průvod půjde na sokolovnu, kde budou 
soutěže a pálení čarodějnice.  
Pečivo a jídlo si donese každý sám, pití udělá Hana Plačková. Bonbony také donese Hana 
plačková.  
Kdo má, přinese opíkáčky – klacky, aby bylo na čem opíkat.  
V pátek 29.4.2011 v 18 hodin se chystá dřevo na sokolovně.  
 
4) Volné návrhy 
 
Předseda sděluje, že sdružení obdrželo finanční dary na dětské hřiště od: Annapurna s.r.o. 
1.000 Kč, Staveco morava dar zvažuje.  
Předseda dále sděluje, že celkově má sdružení k dnešnímu dni k dispozici částku 107.443 Kč.  
Dále sděluje, že kontaktoval firmu, předběžně by se měly prvky montovat v polovině května. 
Musíme vybrat barvu skluzavky. Bohužel, modrá není v nabídce a hlasovalo pro ni nejvíce 
lidí.  



Hana Plačková sděluje, že kontaktovala pilu Soukup & Votava ohledně sponzorského daru. 
Firma je ochotna nám darovat a nařezat nějaké dřevo. Usneseno nechat nařezat jako 
sponzorský dar kmen na půlky a vyrobit z toho 4 ks laviček. 3 na hřiště a 1ks ke Zvoničce. 
A zkusit se zeptat, jestli by byli ochotni ještě darovat nebo případně nařezat kulatinu na 
palisády jako část plotu. 
 
Pěší výlet na Hlínu, plánovaný na neděli 8. května, jsme na po dohodě s Vodáckým oddílem 
z Dolních Kounic přeložili na jiný termín (ještě není stanoven). Vodácký oddíl pořádá výlet: 
D.K. - Ivančice – Hlína – D.K.  
 
V pátek 13. května bude Pedig (od 16h do 20h). 
 
Dalšího již nebylo. 
 
Schůzi ukončil předseda sdružení v 18:55. 
 
zapsal 
 
Ing. Jan Černý 
t.č. předseda  


